

《单词百科:aggregately是什么意思?aggregately怎么发音?aggregately的解释和用法》

英语单词aggregately是什么意思?aggregately怎么读?aggregately怎么发音?简答网为您整理了aggregately的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



aggregately怎么读

aggregately的读音: ['ægr ɡ tl]

aggregately的意思

1、adv.一共，合计；

aggregately的双语例句

1、The health is the existence condition of people on the physiological, mental and social aspect. Not only a medical concept, moreover, it is also a concept of the society,

an aggregately concept contained value aspect.

健康是人在生理、心理和社会方面的一种存在状态，它不仅仅是一个医学概念，而在更大程度上是一个社会概念，是一个包含着价值因素的整体性概念。

2、Using survey of investors and econometric analysis, early researchers aggregately analyzed how the host-county tax incentives affected the location of foreign investment;

早期研究者应用调查法和计量经济学方法，综合分析了东道国税收激励对外资区位选择的影响；

3、It might be one of the reasons why BPH has a preference of feeding on leaf sheath aggregately from chemical point of view.

这也许是褐飞虱喜欢聚集在叶鞘部位取食的化学因素之一。

4、Methods The clinical and pathological data of 32 patients with primary and recurrent retroperitoneal liposarcoma admitted in the First Affiliated Hospital of China Medical University between 1970 and 2005 (received 43 operations aggregately) were analyzed retrospectively.

方法回顾性分析1970-2005年中国医科大学附属第一医院收治的32例（共接受手术43例次）原发及复发腹膜后脂肪肉瘤病人的临床和病理资料。

5、The strain's capability of yield of amino nitrogen can be improved by 30% by mutation and using enzyme aggregately.

经过诱变和酶制剂的使用，共使菌株产氨基氮的能力提高了30%。

6、Treatment course: 1 time daily, take a rest for 2 days after 5 days treatment, 35 days as one treatment course, take a course aggregately.

疗程：每天1次，连续5天后休息2天，35天为1疗程，共治疗一个疗程。

以上是简答网为您整理的aggregately怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/aggregately>